



CATEGORY: Jewellery**SIZE:** 800 – 1,100 sf**TYPE:** Enclosed Malls, High Street Locations**TERRITORY:** Canada

CATÉGORIE: Bijoux**TAILLE:** 800 - 1 100 pc**TYPE:** Centres commerciaux, Emplacements sur rue**TERRITOIRE:** Canada

CONTACT/COURTIER:

Jeri Brodie

jbrodie@auroraconsultants.com**o:** +1 (416) 972-9414**m:** +1 (647) 968-6518

WEBSITE: <https://hillbergandberk.com/>

OVERVIEW: Saskatchewan designer and entrepreneur Rachel Mielke founded Hillberg & Berk in 2007. Using only the finest semi-precious stones and metals, freshwater pearls and Swarovski crystals sourced from around the world, her handcrafted artisan jewellery line is designed to last throughout time. Along with each season's collection of jewellery, Hillberg & Berk also carries a beautiful array of luxury diamond rings, earrings and necklaces.

PROFIL: La designer et entrepreneuse de la Saskatchewan, Rachel Mielke, a fondé Hillberg & Berk en 2007. Utilisant uniquement les meilleures pierres et métaux semi-précieux, des perles d'eau douce et des cristaux Swarovski provenant du monde entier, sa ligne de bijoux artisanaux fabriqués à la main est conçue pour durer dans le temps. En plus de la collection de bijoux de chaque saison, Hillberg & Berk propose également une belle gamme de bagues, boucles d'oreilles et colliers en diamant de luxe.

